
Р Е Ш Е Н И Я 
ОТ ПРОТОКОЛ № 66 ОТ ЗАСЕДАНИЕ НА СЪВЕТА НА КОЛЕЖА  

ОТ 14.02.2024 Г. 

 

 

Съвета на колежа реши: 

• По т. 1 от дневния ред бяха гласувани и приети с единодушие 
Годишните планове на специалностите за Научно-изследователска 
дейност за 2024 г. 
 

• По т. 2 от дневния ред беше утвърден Годишен план за научно-
изследователска дейност за 2024 г  
 

• По т. 3 от дневния ред проф. Д.Хаджиделева обясни, че поради 
ненавременната загуба на проф. Захарина Савова, както и напускане 
на г-жа Галя Савова, които са били членове на Общото събрание, се 
налага актуализиране на списъка от квотата на администрацията. 
Администрацията ще се събере на заседание след приключване на 
Съвета и след гласуване ще избере новите членове. 

Назначена бе комисия по преброяване на гласовете в състав: 

Председател:     Мария Константинова 

Членове:   1. Миглена Конова Димитрова 

    2. Даниела Методиева Ангелова 

След преброяване на гласовете Комисията обяви резултатите както следва: 

1. Проф. Деляна Хаджидева ДА – 13 гласа НЕ – 0 гласа 

2.  Лазарина Иванова  ДА 11 гласа НЕ 2 гласа 

 

• По т. 4 от дневния ред бяха утвърдени и приети хоноруваните 

преподаватели за летен семестър на уч. 2023/2024 г. 

 



• По т. 5 беше представена информация и препоръки за подготвяне на 

отчети от ръководители на специалности за извършена дейност през 

зимен семестър на учебната 2023/2024 г. 

 
• По т. 6  беше обявена информация за организацията на патронния 

празник на колежа – 19.03.2024 и прилежащата към него Студентска 

научна сесия.  

 
• По т. 7 беше представена информация за предстоящия ден на 

отворените врати на 20.04.2024.  Допълнително директорът даде 

думата на Екатерина Иванова, която във вчерашния ден, заедно с 

доц. Силвия Цанова-Савова присъстваха на Форум „Висше 

образование в България“ в гр. Кюстендил, където са представили 

специалностите и възможностите за обучение, които предлага 

Медицински колеж. 

• По т. 7 във връзка с постъпило Заявление от Бинназ Асанова за 

невъзможност да изпълнява дейностите на ръководител специалност 

„Медицинска козметика“, беше гласувано и прието с единодушие 

нейното предложение от летния семестър тази дейност да бъде поета 

от д-р Румяна Лазарова. 

• По т.7 от дневния ред беше обявено, че дейността по качването на 

актуална информация за живота и дейността в Колежа ще се поеме 

от г-н Ясен Събев. 

• По т. 7 от дневния ред проф. Димитър Масларов представи нов 

учебник по „Неврология", който да бъде в полза на студентите в 

Мед.колеж.  Предложението се гласува и се прие с единодушие от 

всички присъстващи. 

 


